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ZAPISNIK SA 5. SJEDNICE GRADSKOGA VIJEĆA GRADA CRIKVENICE 
ODRŽANE DANA 28. listopada 2009. GODINE u 18,00 sati U PROSTORIJAMA 

GRADSKE VIJEĆNICE U CRIKVENICI 
 

Nazočni članovi Gradskog vijeća:  Predrag Antić, Daniel Buljević, dr.med.,, 
Ratko Đeneš, dipl.iur.,Tomislav Gelemanović, Lovorko Gržac, dipl.ing., Božica 
Kostanjšek, Robert Košuljandić,  Boris Lovrić, dr. sc. Dragan Magaš, Dino Manestar, 
Robert Josip Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić,  Dragan Stojčić, Igor Posarić, 
dipl.ing. 

 
Sjednici nije nazočan: Kazimir Ferenčić, Damir Lončarić. 
 
Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina, dipl.ing., 

zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan prof., zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić, direktor GKTD-a „Murvica“ d.o.o. Rudolf Smoljan, direktor KTD-a „Vodovod 
Žrnovnica“ Igor Uremović, predsjednik Savjeta mladih Maro Car, ravnateljica Narodne 
knjižnice i čitaonice Crikvenica Ksenija Car-Ilić, ravnateljica Ustanove u kulturi Sanja 
Škrgatić, predstojnica Ureda Grada Melanija Milat-Ružić, dipl.iur., pročelnik Upravnog 
odjela za javne potrebe mr. sc. Damir Gašparović,  pročelnica Upravnog odjela za 
financije mr.sc. Snježana Sikirić, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, 
prostorno uređenje i zaštitu okoliša Stanka Car, predstojnik Ureda za pravne poslove 
Silvio Ratković, stručni savjetnik za lokalnu samoupravu i upravno-pravne poslove 
Jasminka Citković, stručni savjetnik za komunalno gospodarstvo i komunalni nadzor 
Ivan Petrinović, stručni savjetnik za prostorno planiranje Vjekoslava Glavan, stručna 
suradnica za promidžbu i odnose s javnošću – Denisse Mandekić Krajišnik, stručna 
referentica za pripremu sjednica - Dubravka Pobor, predstavnici medija. 

  
Aktualni sat 
 
 Robert Košuljandić postavlja pitanje daljnjeg razvoja programa besplatnog 
pristupa internetu, te da li Grad Crikvenica pod istim uvjetima otplaćuje kredit za 
vodoopskrbu kao grad Novi Vinodolski. Traži da se u pismenom obliku odgovori 
koliko je kreditno zaduženje Vodovoda. Gradonačelnik odgovara da je kreditno 
zaduženje iz 2004. godine te da je bivša vlast sklopila ugovore, a isto tako i ugovor 
za održavanje WEB stranice Grada Crikvenice. Zamjenik gradonačelnika Senko 
Smoljan odgovara  da Grad Crikvenica ima sklopljen nepovoljan  ugovor sa tvrtkom 
„Olimpya“ iz Kostrene koja nije ovlaštena za davanje usluge besplatnog interneta, s 
toga će se s tom tvrtkom raskinuti ugovor, te će se sklopiti ugovor sa tvrtkom koja je 
ovlaštena za pružanje takve usluge. 

Igor Uremović, direktor KTD „Vodovod Žrnovnica“ obrazložio je da kreditno 
zaduženje postoji od 2004. godine na iznos od 26 miliona kuna. Gradsko vijeće 
Grada Crikvenice na isto zaduženje nije dalo suglasnost pa se s tim ne treba 
opterećivati. Kamatu i glavnicu sufinancira Grad Crikvenica  računovodstvenim 
politikama kao i Grad Novi Vinodolski. 
 Dragan Stojčić postavlja pitanje da li je moguća pomoć građanima Sopaljske 
kod plaćanja priključka za vodu obzirom da stanovnicima Batera – socijalno 
ugroženima Grad Novi Vinodolski i Vodovod Žrnovnica sufinancira dio u cijeni 
priključka. Nadalje postavlja pitanje razlike naplate parkinga za domicilno 
stanovništvo u sezoni i u zimi i smatra da bi se to trebalo izjednačiti. Igor Uremović 
odgovara da je u medijima krivo protumačeno da Vodovod sufinancira priključke u 
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Bateru. To je stvar lokalne jedinice, a tako isto može napraviti i Grad Crikvenica kada 
se radi o njegovom stanovništvu. Mr.sc. Snježana Sikirić odgovara da je sutra 
sjednica Nadzornog odbora KTD-a te će se pojedinosti vezano za priključke za Bater 
znati točnije. Smoljan Rudolf – direktor KTD Murvica d.o.o. odgovara da je na nivou 
Grada donijeta Odluka koja regulira naplatu parkinga, te da se je vodilo većom 
cijenom u sezoni kako bi se turistima dalo prioritet. Odluka se može mijenjati. 
 Dino Manestar postavlja pitanje vezano za napise u Novom listu a u svezi 
„Jadran“ d.d. odnosno što je sa TN Kačjak, da li ide u paketu ili odvojeno, a obzirom 
na napis u tisku da se svi tereti prebacuju na TN Kačjak. Drugo se pitanje odnosi na 
novi Zakon o turističkim zajednicama prema kojem su Crikvenica, Selce i Dramalj 
svrstali u razred „A“ dok je Jadranovo u razredu „B“. Pita da li su se vodili razgovori o 
ovakvom kvalificiranju Jadranova.Predsjednik Gradskog vijeća odgovara da država 
smatra da će se interesi građana zaštititi na najbolji mogući način privatizacijom te da 
se nije ništa promjenilo od onoga što smo zacrtali. Gradonačelnik Grada Crikvenice u 
svezi razvrstavanja turističkih zajednica odgovorio je da je točno da su Selce, 
Crikvenica i Dramalj svrstani u razred A, dok je Jadranovo u razredu B, međutim 
naglašava da je u kontaktu s ministarstvom po tom pitanju. Inače naglašava da je 
njegov prijedlog da se ide na jednu turističku zajednicu Grada Crikvenica sa 
turističkim uredima po mjestima, te se na taj način gase TZ Dramalj, Jadranovo i 
Selce i postaju turistički uredi. 
 Lovrić Boris navodi da je cijena priključka na novi vodoopskrbni sustav za 
Sopaljsku i Jadranovo osam tisuća kuna, kako je bilo objavljeno u medijima. Traži 
pismeni odgovor kolika je bila stvarna cijena priključka za Sopaljsku i Jadranovo.  
Igor Uremović odgovara da je cijena šest tisuća i devetstotina kuna, te da su mediji 
krivo prokomentirali. Boris Lovrić nadalje postavlja pitanje zašto nema rezultata od 
peticije građana dijela Basaričekove ulice u Crikvenici koji su u tom dijelu tražili 
dvosmjerno prometovanje. Ivan Petrinović je odgovorio da je peticija na snazi ali su 
se pojavile nove zakonske odredbe te će se peticija razmatrati u sklopu 
prometovanja odnosno cijele regulacije prometa u Gradu Crikvenici, a za koju se 
čeka naručena studija. 
 Lovorko Gržac postavlja pitanje vezano za vožnju vlakića na dan mobilnosti 
koji nije htio prevoziti djecu sa obrazloženjem da je vlakić za prevoz građana. Smatra 
da je isto nedolično ponašanji i traži pismeni odgovor kojim bi dobio uvid u koncesiju 
za prevoz turističkim vlakićem. Također navodi da se u Jadranovu priča da volje za 
uređenje vrtića i škole nema. Gradonačelnik odgovara da će se radovi na školi i 
vrtiću izvoditi. 
 Igor Posarić postavlja pitenje što je sa plinifikacijom na području Grada 
Crikvenice. Traži pismeni odgovor na pitanje kada će započeti distribucija plina. 
Drugo pitanje je da li je GKTD „Murvica“d.o.o. dužna održavati prostor parkinga kraj 
Dubračine. Gradonačelnik odgovara da je budućnost Crikvenice plinifikacija i da su 
se već u izvođenju radova u Vinodolskoj ulici položile cijevi za plin te je naručeno 
paralelno i projektiranje za postavljanje plinske instalacije. Po pitanju plinifikacije 
Crikvenice angažirana je firma Energo. Direktor GKTD „Murvica“ d.o.o. Rudolf 
Smoljan odgovara da za isti parkirni prostor Murvica ima ugovor do 2010. godine, a 
ukoliko se ugovor produži uslijediti će sanacija, ali napominje da je dio iste površine 
dio pomorskog dobra. 
 Božica Kostanjšek postavlja pitanje idejnog rješenja raskšća - ulaska u 
Jadranovo. Drugo pitanje odnosi se  na sufinanciranje dječjeg vrtića i jaslica – u 
Novom Vinodolskom je to 70 % a u Crikvenici 30%. Zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić odgovara da je ulaz u Jadranovo u nekoj fazi realizacije te je 
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samo pitanje kako će isto pratiti ŽUC. Damir Gašparović, pročelnik Upravnog odjel za 
javne potrebe navodi da je Grad Crikvenica u prosjeku ostalih gradova u Županiji i da 
nije točna informacija da je sufinanciranje u Novom Vinodolskom 70%. 
 Predrag Antić postavlja pitanje u kojoj je fazi cesta D8 kroz Dramalj i traži 
pismeni odgovor. Nadalje postavlja pitanje tko sukplja staklenu ambalažu iz 
postavljenih kontejnera. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je 
cesta D8 prioritet druge godine, te da je završen proces suglasnosti građana da 
djelovima gdje se cesta širi i ulazi u privatne čestice. Rudolf Smoljan odgovara da 
posebna firma skuplja staklo iz kontejnera – zvona koje ponekad nije redovito te se 
staklo gomila u krugu kontejnera. Nada se da će se u skorije vrijeme riješiti taj 
problem. 
 Ivan Pavlić napominje da je na jadranskoj turističkoj cesti D8 od Jadranova do 
Selaca mnogo pristupnih puteva i prilaznih cesta a nema obilježenih pješačkih 
prelaza. U  Zakonu o javnim cestama je  rečeno da se promjene na prometnicama 
mogu izvršiti samo na temelju novog projekta. Pitanje se odnosi na  izradu  projekta. 
Nadalje postavlja pitanje o preustroju gradske uprave odnosno da li će se ostvrati da 
tajnici Mo – komunalni redari dođu u MO. Zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić odgovara da će se prilikom izade projekta voditi računa o prijedlogu za 
obilježavanje pješačkih prelaza na magistarli. Gradonačelnik je naglasio da je 
preustroj u gradskoj upravi napravljen, da je lučka uprava iselila iz prostorije u centar 
Grada a da se drugi tjedan očekuje da komunalni redari dođu u mjesne odbore i to 5 
komunalnih redara – Jadranovo, Dramalj, Selce i dva u Crikvenici. 
 Daniel Buljević naglašava i ponovno postavlja pitanje da nije dobio pisani 
odgovor vezano za izradu karte buke na području Grada. 
 Darko Pavlić postavlja pitanje uređenja dječjih igrališta na području Grada te 
pitanje zašto su svakodnevno parkirana vozila na crikveničkoj paladi.  Gradonačelnik 
odgovara da je izvršen obilazak svih dječjih igrališta na području Grada i da će se ići 
u sanaciju istih, a da je kod parkiranja na paladi problem micanja zaštitnih stupića, 
međutim policija ne kažnjava parkirane. 
 Robert Manestar naglašava da kada se radi nova prometna regulacija da 
treba razmišljati o kružnim tokovima koja su se pokazala najboljim 
rješenjem.Napominje da očekuje gospodarenje sa tri kulturna doma na jedan 
drugačiji način, jer im je naziv kulturni a isti nisu u funkciji kulture. Također predlaže 
da bi i ove godine kao i proteklih trebalo održati tematsku sjednicu o turizmu. 

 
Nakon Aktualnog sata, Predsjednik Gradskog vijeća, dr. sc. Dragan Magaš, 

otvorio je sjednicu Gradskog vijeća Grada Crikvenice i pozdravio nazočne. Nakon što 
je Dubravka Pobor izvršila prozivku, predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da je na 
sjednici nazočno 15 vijećnika. Predložio je Dnevni red koji su članovi Gradskog vijeća 
primili u materijalu. 
     D n e v n i   r e d 
 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice, 
2. Povrat uplate komunalnog doprinosa  Jadranki Brnčić - prijedlog  
3. Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu  
4. Prijedlog PORR Hrvatska d.o.o. za zaključivanje izvansudske nagodbe  
5. Nacrt prijedloga odluke o izmjeni Odluke o radnim tijelima Gradskog 

vijeća Grada Crikvenice  
6. Referat Odbora za izbor i imenovanje: 
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a) Prijedlog rješenja o imenovanju Povjerenstva za popis birača b) 
Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Trgovačkog suda u Rijeci i 
Općinskog suda u Crikvenici  
7.  Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne 
djelatnosti prijevoza      pokojnika  
8. Amandmani na Odluku o donošenju Urbanističkog plana uređenja Selce  
(dio    NA4). 

 
 Sa 11 glasova  ZA i  4 glasa PROTIV izglasan je predloženi dnevni red. 
 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice 
 
 Ivan Pavilć dao je primjedbu na točku 2. Dnevnog reda gdje traži da se uvede 
kod diskusije njegovo ime jer je u diskusiji učestvovao. Nadalje napominje da se 
ispravi diskusija pod aktualnim satom kada je govorio samo o proširenju groblja a ne 
o UP-u Dramalj. 
 Dino Manestar ima primjedbu na točku 4. Ukidanje statusa javnog dobra na 
kojoj su kronološki krivo raspoređeni događaji. 
 Nakon glasovanja sa 10 glasova ZA i 5 suzdržanih glasova prihvaćen je 
slijedeći 
 
 Z A K L J U Č A K  
 Verificira se Zapisnik sa 4. Sjednice Gradskog vijeća. 
 
TOČKA 2. Povrat uplate komunalnog doprinosa  Jadranki Brnčić - prijedlog  
 
 Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je  gradonačelnik. 
 U diskusiji su učestvovali Dragan Stojčić, Igor Posarić, Robert Košuljandić, 
Daniel Buljević i gradonačelnik. 
 Nakon diskusije sa 14 glasova ZA i jednim SUZDRŽANIM glasom prihvaćen je 
slijedeći  
 
 Z A K L J U Č A K 
 

1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice u skladu s člankom 24. Odluke o 
izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2009. godinu (Sl.N.PGŽ 53/08) 
odobrava otpis potraživanja po osnovu komunalnog doprinosa u iznosu od 
319.285,80 kuna, povrat uplaćenog iznosa od 306.000,00 kuna i brisanje 
tereta na nekretnini upisanog po ugovoru o osiguranju plaćanja. 

2. Povrat komunalnog doprinosa iz točke 1. Ovog Zaključka izvršit će se u 5 
jednakih mjesečnih rata. 

(tekst zaključka 363-05/09-01/22, ur.br.2107/01-01-09-5 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 
TOČKA 3. Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu  
 
 Uvodno obrazloženje odluke o komunalnom doprinosu dao je gradonačelnik. 
 U diskusiji su učestvovali Dino Manestar, Igor Posarić, Robert Košuljandić, 
,gradonačelnik i predsjednik Gradskog vijeća. 
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 Ispred kluba vijećnika SDP HSLS Dino Manestar tražio je da se Prijedlog 
odluke vrati u proceduru, te kasnije i da se glasa o odgodi točke dnevnog reda. Kako 
glasovanjem prijedlog nije usvojen, gradonačelnik je obrazložio podnijete 
amandmane na Prijedlog odluke. Od dva amandmana HSLS-a (sastavni dio 
Zapisnika) gradonačelnik je prihvatio prvi amandman koji glasi: 
 da se u članku 7.Odluke, u stavku 2. Iza riječi „godina“ dodaje slijedeći tekst „ili 5 
godina, ali mora biti mlađi od 29 godina“. Amandman Odbora za Statut nije 
prihhvatio. Nakon toga obrazložio je svoje amandmane koje je na prijedlog Odluke 
naknadno podnio a uvažavajući  mišljenje  nove Pročelnice nadležnog odjela. 
 Predsjednik Gradskog vijeća naglasio je da su amandman 1. HSLS-a kao i 
amandmani gradonačelnika postali sastavni dio Prijedloga odluke, dok je za ostale 
provedeno glasovanje. Za 2. Amandman HSLS-a izjasnilo se je 4 vijećnika, što znači 
da nije prihvaćen. Za amandman Odbora za Statut,poslovnik i propise izjasnilo se je 
4 vijećnika, što znači da nije prihvaćen. 
 Predsjednik je dao na glasovanje Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu te 
je sa 9 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i jednim SUZDRŽANIM glasom prihvaćen 
prijedlog i donijeta 
 
 O D L U K A 
 O komunalnom doprinosu 
 (tekst Odluke klasa:363-05/09-01/27 Ur.br. 2107/01-01-09-8 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastvni dio) 
 
TOČKA 4. Prijedlog PORR Hrvatska d.o.o. za zaključivanje izvansudske 
nagodbe  
 
 Nakon obrazloženja gradonačelnika u diskusiji su učestvovali:Boris Lovrić,Igor 
Posarić, Daniel Buljević, Manestar Robert. 
 Jednoglasno sa 15 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijet je 
 
 Z A K L J U Č A K 
 

1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća prijedlog gradonačelnika 
Grada Crikvenice kojim se ne prihvaća prijedlog PORR-a Hrvatska  
d.o.o. a u svezi dugovanja prema Gradu Crikvenici. 

2. Nalaže se Upravnom odjelu za financije da predmetni dug PORR 
Hrvatska d.o.o. naplati ovrhom. 

3. Nalaže se Uredu za pravne poslove da se trošak sanacije javne 
površine oko hotela „Miramare“ d.o.o. fakturira PORR-u Hrvatska d.o.o. i 
također naplati ovrhom. 

(tekst zaključka klasa: 400-01/09-01/63, ur.br. 2107/01-01-09-7 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 5. Nacrt prijedloga odluke o izmjenama Odluke o radnim tijelima 
Gradskog vijeća Grada Crikvenice  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je predstojnica Ureda Grada Melanija 
Milat-Ružić. 
 Predsjednik je dao Prijedlog odluke na glasovanje te je sa 14 glasova ZA 
prihvaćen Prijedlog i donijeta  
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 O D L U K A 
 o izmjenama Odluke o radnim tijelima Gradskog vijeća Grada Crikvenice  
(tekst Odluke 021-01/09-01/42, ur.br.:2107/01-01-09-3 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
TOČKA 6. Referat Odbora za izbor i imenovanje: 

a) Prijedlog rješenja o imenovanju Povjerenstva za popis birača  
b) Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Trgovačkog suda u 
Rijeci i Općinskog suda u Crikvenici  

 
 Obrazloženje referata dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanje 
Tomislav Gelemanović. 
 U diskusiji su učesatvovali Predrag Antić, Jasminka Citković, Ivan Pavlić i 
Ratko Đeneš. 

 
a) Prijedlog rješenja o imenovanju Povjerenstva za popis birača  

 
Predsjednik Gradskog vijeća dao je prijedlog na glasovanje te je sa 15 glasova 

ZA prihvaćen prijedlog i donijeto je 
 
R J E Š E N J E 
o izboru Povjerenstva za popise birača 

(tekst Rješenja klasa:021-01/09-01/23, ur.br.:2107/01-01-09-1 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 

  
b) Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Trgovačkog suda u 
Rijeci i Općinskog suda u Crikvenici  

 
Predsjednik Gradskog vijeća dao je prijedlog na glasovanje s time da se u 

prijedlog za suce porotnike Općinskog suda u Crikvenici uvrsti Ilonka Brozičević, iz 
Crikvenice Ladvić 16. Sa 14 glasova ZA i jednim suzdržanim glasom prihvaćen je 
prijedlog i donijet je 

 
Z A K L J U Č A K 
 

 Gradsko vijeće Grada Crikvenice, na temelju prijedloga Odbora za izbor i 
imenovanje predlaže Županijskoj Skupštini Primorsko-goranske županije imenovanje 
sudaca porotnika kako slijedi: 
 

1. Petar Babić,Crikvenica,Vukovarska 25, 
 2. Vicencij Barac, Crikvenica, Ladvić 11, 
 3.        Ivan Car, Dramalj, Cari 1, 
 4. Dijana Crnić, Basaričekova 18, Crikvenica, 
 5.       Bosiljka Domijan, Dramalj, Milovana Muževića 66, 
 6. Sanja Grubišić, Jadranovo, Ulica Ahela D. Lukca 1, 
 7. Edita Jeličić, Selce, I. Prilaz Trgu palih boraca 3, 
 8. Ksenija Jeličić, Selce, A. Antića 35, 
 9. Tatjana Jerčinović, Crikvenica, Tina Ujevića 8, 
 10. Mirjana Klement, Crikvenica, Matkovići 1, 
 11. Željko Lušičić, Crikvenica, Tina Ujevića 26, 
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 12. Tadija Ljubas, Jadranovo, Omladinska 27, 
 13. Vlatka Pobor, Selce, Matkino 53, 
 14. Branka Pavlić, Crikvenica, Basaričekova 30b, 
 15. Irena Stojčić-Mureta, Crikvenica, Antuna Barca 10, 
 16. Ivanka Šnajdar,Selce, Andrije Antića 31, 
 17. Ivana Udovičić, Crikvenica, Hrusta 6b 140, 
 18. Đurđica Udovičić, Crikvenica, Hrusta 6a, 
 19. Martin Žarić, Crikvenica,Vinodolska 21, 
 20.      Ilonka Brozičević, Crikvenica, Ladvić 16. 
(tekst Zaključka klasa: 711-01/09-01/26 Ur.br.: 2107/01-04-09-3 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

Sa 14 glasova ZA i jednim SUZDRŽANIM glasom prihvaćen je Prijedlog i 
donijet je  

 
Z A K L J U Č A K 

 
 Gradsko vijeće Grada Crikvenice, na temelju prijedloga Odbora za izbor i 
imenovanje predlaže Županijskoj Skupštini Primorsko-goranske županije imenovanje 
sudaca porotnika u Trgovački sud u Rijeci kako slijedi: 
 

1. Melanija Milat-Ružić,dipl.iur.,Crikvenica, Ulica Kralja Tomislava 73, 
2. Tatjana Jerčinović, dipl.iur.,Crikvenica, Tina Ujevića 8, 
3. Dijana Crnić,dipl.iur., Crikvenica, Basaričekova 18. 

(tekst Zaključka klasa: 711-01/09-01/20 Ur.br.: 2107/01-04-09-3 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 7. Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne 
djelatnosti prijevoza  pokojnika  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 Kako primjedbi nije bilo jednoglasno je sa 15 glasova ZA prihvaćen Prijedlog i 
donijeta  
 
 O D L U K A  
 
 o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti prijevoza  pokojnika  
(tekst Odluke klasa: 363-01/09-01/367, ur.br.:2107/01-01-09-9, prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 8. Amandmani na Odluku o donošenju Urbanističkog plana uređenja 
Selce (dio    NA4) 
 
 Predložene amandmane obrazložio je gradonačelnik a u diskusiji su 
učestvovali Dino Manestar, Vjekoslava Glavan, Igor Posarić, Tomislav Gelemanović, 
i Daniel Buljević. 
 
 Nakon glasovanja sa 13 glasova ZA i 2 glasa PROTIV donijet je 
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Z A K L J U Č A K 
 
1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća amandmane na Odluku o 

donošenju Urbanističkog plana uređenja Selce (dioNA4), a koje je 
predložio gradonačelnik Grada Crikvenice. 

2. Amandmani iz točke 1. Ovog Zaključka su njegov sastavni dio. 
( tekst Zaključka klasa: 350-01/08-01/14, ur.br. 2107/01-01-09-28 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
Dovršeno u 21, 00 sati. 
 
PREDSTOJNICA UREDA GRADA PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
Melanija Milat-ružić,dipl.iur.   dr.sc. Dragan Magaš 
 
STRUČNI SURADNIK ZA  
PRIPREMU SJEDNICA      
Dubravka Pobor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 9

 
 
 
 

ISPRAVAK ZAPISNIKA SA 5. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 
 
 U tekstu Zapisnika nakon preslušanog tonskog zapisa mijenja se pod točkom 
dnevnog reda Aktualni sat odgovor zamjenika gradonačelnika Senka Smoljana na 
stranici 1. Zapisnika te glasi: 
  

„Zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan odgovara  da Grad Crikvenica ima 
sklopljen nepovoljan  ugovor sa tvrtkom „Olimpya“ iz Kostrene koja nije ovlaštena za 
davanje usluge besplatnog interneta, stoga će se s tom tvrtkom raskinuti ugovor, te 
će se sklopiti ugovor sa tvrtkom koja je ovlaštena za pružanje takve usluge.“ 
 
 
STRUČNI REFERENT ZA     PREDSTOJNICA  
PRIPREMU SJEDNICA     UREDA GRADA 
 
Dubravka Pobor      Melanija Milat-Ružić,dipl.iur. 
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Izvod iz zapisnika sa 5. Sjednice Gradskog vijeća održane dana 28. 

listopada 2009. Godine 
Točka 3., 5. i 7. Dnevnog reda 

 
TOČKA 3. Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu  
 
 Uvodno obrazloženje odluke o komunalnom doprinosu dao je gradonačelnik. 
 U diskusiji su učestvovali Dino Manestar, Igor Posarić, Robert Košuljandić, 
,gradonačelnik i predsjednik Gradskog vijeća. 
 Ispred kluba vijećnika SDP HSLS Dino Manestar tražio je da se Prijedlog 
odluke vrati u proceduru, te kasnije i da se glasa o odgodi točke dnevnog reda. Kako 
glasovanjem prijedlog nije usvojen, gradonačelnik je obrazložio podnijete 
amandmane na Prijedlog odluke. Od dva amandmana HSLS-a (sastavni dio 
Zapisnika) gradonačelnik je prihvatio prvi amandman koji glasi: 
 da se u članku 7.Odluke, u stavku 2. Iza riječi „godina“ dodaje slijedeći tekst „ili 5 
godina, ali mora biti mlađi od 29 godina“. Amandman Odbora za Statut nije 
prihhvatio. Nakon toga obrazložio je svoje amandmane koje je na prijedlog Odluke 
naknadno podnio a uvažavajući  mišljenje  nove Pročelnice nadležnog odjela. 
 Predsjednik Gradskog vijeća naglasio je da su amandman 1. HSLS-a kao i 
amandmani gradonačelnika postali sastavni dio Prijedloga odluke, dok je za ostale 
provedeno glasovanje. Za 2. Amandman HSLS-a izjasnilo se je 4 vijećnika, što znači 
da nije prihvaćen. Za amandman Odbora za Statut,poslovnik i propise izjasnilo se je 
4 vijećnika, što znači da nije prihvaćen. 
 Predsjednik je dao na glasovanje Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu te 
je sa 9 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i jednim SUZDRŽANIM glasom prihvaćen 
prijedlog i donijeta 
 
 O D L U K A 
 O komunalnom doprinosu 
 (tekst Odluke klasa:363-05/09-01/27 Ur.br. 2107/01-01-09-8 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastvni dio) 
 
 
TOČKA 5. Nacrt prijedloga odluke o izmjenama Odluke o radnim tijelima 
Gradskog vijeća Grada Crikvenice  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je predstojnica Ureda Grada Melanija 
Milat-Ružić. 
 Predsjednik je dao Prijedlog odluke na glasovanje te je sa 14 glasova ZA 
prihvaćen Prijedlog i donijeta  
 
 O D L U K A 
 o izmjenama Odluke o radnim tijelima Gradskog vijeća Grada Crikvenice  
(tekst Odluke 021-01/09-01/42, ur.br.:2107/01-01-09-3 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
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TOČKA 7. Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne 
djelatnosti prijevoza  pokojnika  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 Kako primjedbi nije bilo jednoglasno je sa 15 glasova ZA prihvaćen Prijedlog i 
donijeta  
 
 O D L U K A  
 
 o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti prijevoza  pokojnika  
(tekst Odluke klasa: 363-01/09-01/367, ur.br.:2107/01-01-09-9, prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
 
IZVOD PRIPREMILA    PREDSTOJNICA UREDA GRADA 
Dubravka Pobor      Melanija Milat-Ružić,dip.liur. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


